
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

11. 11. 2019 

 

Přítomni: Matyska, Veselý, Dostál, Šrubařová, Kohoutková, Bartošek, Malinka, Zeman, 

Rebok, Regner, Holub, Vičar, Jakubička (prezentace viz bod 1), Krejčí 

1. Elektronické návrhy změn pracovních poměrů v Inetu 

− M. Jakubička představil aplikaci pro zadávání návrhů změn pracovních poměrů 

v Inetu. Aplikace hlídá celkový úvazek před a po změně (pokud není předmětem 

změna celkového úvazku). Proces přípravy změny zatím není součástí aplikace. 

− Workflow procesu na ÚVT: zadavatelem kompletního návrhu bude personalistka nebo 

divizní (včetně zdůvodnění), schválení: vedoucí oddělení (viditelnost celkového úvazku 

a mezd svých podřízených), dále finanční kontrola.  

− DIS žádá divizní o zpětnou vazbu k používání aplikace.  

 

2. Zprávy z uplynulých týdnů 

− Ve dnech 4. – 5. 11. se konalo výjezdní zasedání vedení ÚVT ve Křtinách, první den 

za účasti vedoucích oddělení. 

− Dne 1. 11. se konala schůzka tajemnice a doc. Dostála s paní kvestorkou a Ing. 

Brychtou ohledně stavebních investic ÚVT r. 2020. Schůzka pana ředitele s 

prorektorem Polčákem na téma rozpočtu 2020 proběhne ve středu 13. listopadu. 

− Ředitel informuje, že zítra (12. 11.) se bude konat kolegium rektora. 

 

3. Úkoly z minulých kolegií 

− O. Dostál informuje o probíhajících pracích na přeložce kabelů na Botanické. Bude 

vytvořena druhá trasa vedení kabelů kolem budovy do části A.   

 

4. Mzdové limity divizí  

− Ředitel prezentoval návrhy variant mzdových limitů pro divize na příští rok. Bude 

finalizováno na základě celkového objemu odměn za rok 2019.  

 

5. Zprávy od divizních  

− PED: 

• Tajemnice připomíná divizním aktualizaci Vnitřního kontrolního systému. 

• Tajemnice informuje o probíhajícím jednání RMU ohledně dokladování osobních 

výdajů na projektech OP VVV. 

 

 



  

− DIS: 

• Za DIS je do pracovní skupiny ÚVT pro přípravu Strategického záměru MU 

nominován P. Budík a M. Jakubička (první schůzka se bude konat 13. 11. od 8:00 

v Klubu ÚVT). 

• J. Kohoutková informuje o přípravě návrhu projektu OP VVV “IGA MU” (koordinace 

RMU) – bude zjištěn finanční limit za projekt pro investice, aby mohlo být 

naplánováno (spolupráce s DITI). 

 

− DITS: 

• M. Vičar žádá o zpětnou vazbu na úvodní cedule v Jednotném vizuálním stylu, 

které se v současné době instalují na Botanické. 

• Dne 9. 12. se bude konat koncert Symfonického orchestru ke 40. letům existence 

ÚVT: informace bude v první vlně rozeslána zaměstnancům ÚVT s nabídkou dvou 

míst (1 plus 1) zdarma, následně bude tato možnost otevřena široké veřejnosti. 

 

6. Různé 

− Vánoční večírek ÚVT se bude konat ve středu 11. 12. od 16:00 hod. v Klubu ÚVT 

(školení zaměstnanců letos nebude). 

 

7. Informace z personalistiky 

− Dne 21. 10. nastoupil do pracovního poměru Amin Nezarat, Ph.D. (odd. Analýza a 

kooperace  DITI) 

 

Zapsala:                           Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                          ředitel ÚVT MU   


